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van het bestuur 
 
Het jaar is al even bezig en het ziet er naar uit dat de 
ellende rond Corona toch eindelijk aan het afnemen is. 
Laat ons hopen dat de volgende varianten, als die nog 
moesten opduiken, meer de allure van een gewone 
verkoudheid zullen hebben. Dat zijn we tenminste 
gewoon en dat leidt niet tot een algemene hysterie zoals 
dat de laatste twee jaren het geval was. 
Om ons eraan te herinneren dat we bescheiden moeten 
blijven en de natuur niet te veel moeten uitdagen, kregen 
we de laatste weken de ene storm na de andere te 
verwerken. We horen over kleinere en groter schade hier 
en daar: omgewaaide bomen  of afgebroken takken die 
op volières vallen, afgerukte daken of constructies die 
helemaal wegwaaien; het behoort jammer genoeg 
allemaal tot de mogelijkheden. We hopen dan ook dat 
alles meevalt en vooral dat het niet ten koste van onze 
dieren gegaan is. 
Anderzijds hebben we blijkbaar geen echte winter gehad 
en aan plant en dier zien we dat de lente langzaam aan 
om de hoek komt loeren. Tijd dus om alles voor het 
nieuwe kweekseizoen in gereedheid te brengen. 
Sommige soorten zijn er zoals altijd wat vroeger bij en 
hebben al gelegd. 
We wensen iedereen veel succes en hopen op goede 
resultaten, zeker bij die soorten die zeldzaam beginnen te 
worden in onze volières. Belangrijk is hier met andere 
kwekers te coördineren en er voor te zorgen dat de 
nakweek binnen onze groep blijft en niet naar (te) verre 
oorden verdwijnt. 

Op zaterdag 19 maart hopen we weer 
zoveel mogelijk mensen te kunnen 
begroeten op onze jaarvergadering, 
gecombineerd met een bezoek aan 
Pakawipark in Olmen. Nu we ons weer 
vrij kunnen bewegen is dat de ideale 
gelegenheid om weer samen te komen en 
de laatste nieuwtjes uit te wisselen; dat is 
nu al veel te lang geleden. In deze 
nieuwsbrief lees je hier alles over. 
Verder vind je ook meer informatie over 
kamhoenders, het houden van fazanten, 
de werking van onze focusgroepen en de 
stand van zaken rond de redding van de 
Vietnam (Edwards) fazant. 
Veel leesplezier! 

 
 

Internationale contacten 
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Telling pauwfazanten 

 
Beste pauwfazanten liefhebbers.  
 

De deelnemers van de PF inventaris in december ‘20 (zie tijdschrift nr.276) werden na de 

telling de PF-groep genoemd. Bijna maandelijks krijgt de PF-groep allerlei info over 

gebeurtenissen en initiatieven welke we als focusgroep PF ondernemen.  

Corresponderen via mail in het Nederlands, Engels, Duits en Frans gaf een bepaalde 

nieuwsgierige verbondenheid met als gevolg dat de lijst van de PF groep hierdoor over de 

landsgrenzen heen gestaag gestegen is. Momenteel zijn volgende landen hierin 

vertegenwoordigd België, Nederland, Duitsland, Groot Brittannië, Italië, Zweden, Polen en 

Frankrijk. 

De publicaties over de resultaten van de telling (Aviornis tijdschrift nr.278) en vervolgens via 

mail en website (www.aviornis/pauwfazanten) met toelichtingen over de initiatieven als 

Focusgroep leverde onverwacht een nieuwe dynamiek op met vragen over voeding, 

beschikbaarheid, ziektes, volières, nabije collega’s zoeken, vraag en aanbod, tot zelfs artikels 

van kweekverslagen.  

Ondanks de Covid 19 beslommeringen van 2021 blikken we als Focusgroep tevreden terug 

naar de telling, opstart van de Requestlist, de online bevraging over het houden van PF, de 

internationale contacten, de deelname bij PP One Plan WG / WPA ECBG en vooral naar de 

opstart van het registreren van de PF. 

Met het registreren van de pauwfazanten hebben we ook de transfert dynamiek tussen de 

liefhebbers kunnen vaststellen. Jaarlijks de bestaande inventaris updaten is dan ook een must!  

Daarom vragen we jullie de op de volgende bladzijde geplaatste tellijst, welke je (bij 

voorkeur) ook kan downloaden bij www.aviornis.be/pauwfazanten, zo nauwkeurig 

mogelijk in te vullen en deze op te sturen en/of te mailen naar 

rick.fonteyn@gmail.com . 

Voor de vogels “in bezit” nemen we 01-01-2022. Als er liefhebbers zijn die niet zeker zijn 

van een bepaalde ondersoort, zoals bij de Chinquis-grijze- of de Bronsstaartpauwfazant, vul 

dan de aantallen in bij “ondersoort onbekend”. 

De resultaten van de telling zullen je persoonlijk gemaild, alsook in een van de volgende 

Aviornisnummers en in deze nieuwsbrief gepubliceerd worden.  

Gezien persoonlijke correspondentie enkel via mail gaat, vergeet zeker niet je email te 

vermelden! 

Gegevens van aantallen en gehouden soorten worden strikt vertrouwelijk behandeld en nooit 

aan derden doorgegeven! Wel is er, op verzoek van verschillende leden en mits toestemming, 

de vraag gesteld om een namenlijst van deelnemers te vermelden in het verslag. 

We hopen dan ook dat de echte pauwfazantenliefhebbers allemaal gevolg zullen geven aan 

onze oproep en danken hen bij voorbaat. 

 

Namens de Focusgroep Pauwfazanten, 

Coördinator, Rick Fonteyn 

 

 

 

 

 

http://www.aviornis.be/pauwfazanten
mailto:rick.fonteyn@gmail.com
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Huisvesting en voeding van fazanten. 
 

Een verslag over “huisvesting en voeding van fazanten” is misschien wel het laatste wat jullie 

van ons zouden verwachten in een nieuwsbrief, maar misschien is het ook wel eens nuttig om 

wat meer onze ervaringen op papier te zetten, zodat ook anderen uit onze fouten kunnen leren. 

Dit artikel is het resultaat van een jarenlange ervaring; het is zeker niet het evangelie dat ik 

hier wens te verkondigen.Andere manieren van fazanten houden zijn zeker ook goed of 

misschien nog wel beter. 

 

Het “vogelvirus” begon bij mij al vrij jong . Als kleine “broekvent” had ik eerst allerhande 

inlandse vogels maar al snel schakelde ik over op fazanten, iets wat later een enorme passie 

zou blijken. 

Zoals de meesten onder ons begon ik met een goudfazantje, lady en dergelijke. Er werden 

plannen gesmeed, volières gebouwd zonder op dat ogenblik al te veel na te denken. Na een 

zekere tijd wil je dan overschakelen op meer vorstgevoelige soorten en dan kom je tot de 

vaststelling dat je volières hiervoor in feite niet geschikt zijn. Bezin dus voor je begint zodat 

je na verloop van tijd je volières niet dient aan te passen of zelfs volledig te verbouwen. 

Voor een koppel fazanten mag je al snel een minimum ruimte van 15 m² voorzien; groter mag 

natuurlijk, kleiner zou ik zeker niet aanraden want de meeste hanen worden na verloop van 

tijd nogal eens agressief tegenover hun hen. De natuur nabootsen kunnen we nooit volledig. 

Hoe groot de volière ook is, de vogels dienen toch steeds op een, voor hen, beperkte ruimte te 

leven. Onze volière dient dus ook over voldoende schuilplaatsen te beschikken zodat de 
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hen aan de agressie van de haan kan ontsnappen. Hiervoor werden bij mij in de volières van 

de vuurrugfazanten speciaal, sparren aangeplant. Deze worden tot op een welbepaalde hoogte 

gesnoeid. De hennen kunnen op die manier ontsnappen door boven in een spar te vliegen. 

 

Hanen van vuurrugfazanten zullen zelden hun hen in de hoogte volgen. Dit kan je niet zeggen 

van bv. goudfazanten, lady amherst… De hanen gaan, bij de balts, de hennen gewoon 

achterna. Hiervoor dien je dus lage beplanting te voorzien zodat de hennen zich hierin kunnen 

verstoppen.Het type volière wordt mede bepaald door het type fazant dat je wenst te houden. 

Winterharde soorten kan je in open volières huisvesten. Toch zou ik aanraden om steeds een 

gedeelte te overdekken en de Noordoostelijke zijde af te schermen, zodat ze toch de 

mogelijkheid hebben om zich te schuilen tegen regen en wind. In dat gedeelte kan je dan 

ook hoge zitstokken plaatsen waarop ze ‘s nachts kunnen rusten. Tevens kan je hierin het 

voeder en drinkwater zetten. Voor de soorten die niet winterhard zijn, dien je een 

volledig gesloten binnenhok te voorzien dat je kan opwarmen tot een 10 tal graden. Dit 

binnenhok isoleer je het best om de stookkosten te drukken; dit nu meer dan ooit met de 

steeds stijgende energieprijzen. 

Volière voor niet-winterharde soorten 

 

De niet-winterharde soorten worden ‘s avonds steeds in het binnenhok opgesloten; iets wat 

meestal niet veel tijd in beslag neemt vermits het dagelijkse routine is. Als je over 

verlichting met dimmer in het binnenhok beschikt, gaan de fazanten meestal uit eigen 

initiatief op stok. In de zomer hoeft dit in feite niet maar doe je dit niet, dan wordt het in de 

winter weer een helse karwei om ze naar binnen te krijgen. Voor het vervaardigen van het 

binnenhok kies je het best voor isolerend materiaal zeker als je het hok dient te 
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verwarmen. Hout bv. boven beton. Voor de buitenvolière ben ik voorstander van een 

buizenframe met tralie. Dit is duurzaam. Hout kan natuurlijk ook maar hou dan wel 

rekening met periodieke onderhoudswerken die je vroeg of laat zal moeten uitvoeren. Als je 

de tralie wenst te vervangen door netten, bedenk dan wel dat ongedierte hierin steeds gaten 

kan bijten. Het verwerken is natuurlijk een stuk makkelijker. Ook over de maaswijdte 

dien je eerst goed na te denken. Geplastificeerde tralie met maaswijdte van bv. 4 cm X 4 cm 

heeft het voordeel dat je als het ware door de tralie heen kunt kijken. Je behoudt het 

natuurlijk uitzicht, daar waar gegalvaniseerde draad van bv. 18 mm X 18 mm een storend 

effect geeft. Ook als je de draad zwart verft of gecoate tralie gebruikt blijft de kleine 

maaswijdte storend werken. Een groot voordeel echter is dat hierdoor geen ongedierte naar 

binnen kan. Ook mussen, die anders de weg naar de voederbak vinden, maken nu geen kans. 

 

volière met grote maaswijdte 
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volière met kleine maaswijdte 

 

Zoals reeds eerder gezegd zijn sommige hanen erg agressief, dit niet enkel tegenover hun hen 

maar ook tegenover hun verzorger. Om dit euvel te verhelpen kan je het binnenhok en de 

buitenvolière zo construeren dat beide delen van elkaar gescheiden zijn en er enkel maar een 

verbinding bestaat via een kleine opening. Deze kan je dan van buiten bedienen zodat je geen 

last hebt van al te opdringerige hanen. 

Eens de volières gebouwd en de vogels aangeschaft, dien je ze ook nog te verzorgen. 

In de handel zijn er tal van voeders te verkrijgen. Pellets of graanmengeling voor ieder wat 

wils. Pellets zijn een kant en klare voeding die alle nodige bouwstoffen bevatten die onze 

fazanten nodig hebben. Ze zijn meestal verrijkt met vitaminen en sporenelementen. Een 

graanmengeling is een minder uitgebalanceerde voeding. Daarenboven eten de 

vogels nogal eens enkel datgene wat ze het liefst lusten, wat de eenzijdigheid nog meer in de 

hand werkt. Pellets hebben dan wel het nadeel dat er bij vocht snel 

schimmelvorming optreedt Glansfazanten, tragopanen en oorfazanten hebben een 

hoge behoefte aan ruwe vezels en een weinig eiwitrijke voeding, zoniet zijn ze vatbaar voor 

jicht. Best dus even de samenstelling nakijken. Het ene merk is het andere niet en 

hier kunnen toch wel wat verschillen optreden.In de handel zijn er verschillende voeder- en 

drinkbakken te verkrijgen. Je kan dagelijks een kleine hoeveelheid voeren of werken 

met een voederreservoir, dat je dan wekelijks bijvult. 

 

Hoofdzaak is dat er zo weinig mogelijk voeder verspild wordt want dit trekt enkel maar 

ongedierte aan. 
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Drinkwater dient steeds ter 

beschikking te staan. Je kan 

kiezen voor een individuele 

drinkemmer of een algemeen 

watersysteem dat door alle 

volières loopt. Van dit laatste 

ben ik niet zo'n voorstander 

vermits je bij ziekte in een 

mum van tijd je ganse 

vogelbestand kan besmetten. 

 

Het minst geliefd bij onze 

liefhebbers is het kuisen en 

ontsmetten van de hokken. Dit 

is echter een noodzakelijk 

werk willen we zoveel 

mogelijk ziekten weren. 

Coccidiose en wormen 

worden gemakkelijk 

overgedragen. Een degelijke 

hygiëne is dus een “must”. 

Tot slot nog een laatste 

raadgeving. Maak dagelijks 

wat tijd vrij om je vogels te 

observeren. Veel kwaad kan 

vermeden worden als je zaken 

zoals verminderde 

voedselopname, 

platte mest… tijdig opmerkt. 

 

Succes ! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

drinkemmer voor individueel gebruik 

zelfgemaakte voederreservoirs 
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Nieuwsflitsen 
 

Enkele Focusgroepen namen een winterrust en kijken al uit naar een lente zonder corona-

beperkingen, zodat fysiek bijeen komen weer mogelijk wordt. 

De Focusgroep Kraagfazanten heeft daar niet op gewacht en kwam bijeen op vrijdag 21 

januari.  

Er werd een inventaris opgemaakt van de vogels binnen de groep en afspraken gemaakt. De 

nog aanwezige vogels werden zodanig verdeeld, zodat er bij iedereen weer kweekparen 

aanwezig zijn. Het zou interessant zijn aan nieuw betrouwbaar materiaal te komen om de 

genetische verscheidenheid van onze populatie op te krikken, maar dat is niet zo simpel, 

aangezien alleen dieren van onbetwiste oorsprong tot onze populatie kunnen worden 

toegelaten. Jammer dat onze diep betreurde vriend Michel Klat er niet meer is; hij was de man 

om steeds weer via importen voor vers bloed te zorgen van een heel aantal soorten en het is 

dank zij hem dat we onze 5000 populatie konden starten. 

Ook de Focusgroep Tragopanen blijft actief, zij het voorlopig zonder vergaderingen. De 

aangekondigde 17de ronde van ons groot DNA onderzoek is inmiddels ook weeral volzet. De 

stalen bevinden zich sinds januari op het labo van BioGenomics en we kijken al uit naar de 

resultaten.  

Ook dit keer werden er stalen van verschillende dierentuinen in het onderzoek opgenomen en 

dank zij de inspanningen van Hannah Ahern zijn steeds meer zoo’s in ons Tragopan DNA 

Project geïnteresseerd. We zijn dan ook noodgedwongen met het verzamelen van stalen voor 

een 18de ronde begonnen en de eerste zijn al binnen. Zoals altijd neemt wie wil deelnemen 

best rechtstreeks contact op met Willy Tieleman mailto:willy.tieleman@skynet.be. 

De Focusgroep Pauwfazanten is ongetwijfeld de meest actieve op dit ogenblik, vooral door 

de lange adem van Rick Fonteyn. Hij blijft de liefhebbers van deze schitterende vogels 

enthousiasmeren in vier talen en met resultaat. Elders in deze nieuwsbrief lees je hier alles 

over. 

Zoals bekend werken onze verschillende Focusgroepen nauw samen met Aviornis 

International v.z.w. 

Daardoor zijn wij tijdens de activiteiten zoals een bezoek aan verzamelingen of vergaderingen 

verzekerd tegen mogelijke ongevallen. Wij kunnen ook steeds op financiële ondersteuning 

van gezamenlijke projecten rekenen. Anderzijds profiteert Aviornis op die manier mee van de 

internationale contacten waarover WPA beschikt.  

Op zaterdag 19 februari werd er een vergadering voor alle focusgroepen belegd om een aantal 

concrete afspraken te maken rond de werking van deze groepen. 

De aanwezige vertegenwoordigers waren het erover eens dat het opbouwen en in stand 

houden in beschermd milieu van een populatie zuivere vogels het hoofddoel moet zijn. 

Hierbij moet de nadruk liggen op soorten die in het wild bedreigd zijn of die uit onze volières 

dreigen te verdwijnen. Het gaat dus zeker niet om dieren met een zogenaamde hoge 

handelswaarde. 

Naast het in stand houden van een gezonde populatie is ook studie van enorm belang. 

Verzamelingen in musea en oorspronkelijke literatuur kunnen hier bij helpen. Ook biedt het 

internet tegenwoordig tal van mogelijkheden om informatie in situ te verzamelen. De rijke 

ervaring van sommige mensen kan ook bijdragen tot het opstellen van zogenaamde ‘best 

practice guidelines’ om zo beginnende liefhebbers te helpen bij het gepast houden en kweken 

van de betrokken soorten. 

Dank zij een dergelijke benadering wordt ook internationale samenwerking, ook met 

dierentuinen, heel wat eenvoudiger. 

Via de websites van WPA en Aviornis zou zo een basispakket informatie rond de 

verschillende focusgroepen kunnen aangeboden worden. Er is dus nog werk aan de winkel! 

mailto:willy.tieleman@skynet.be
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Het project ter redding van de Vietnam-fazant (voorheen Edwards-fazant) blijft één van de 

grootste aandachtspunten van WPA. 

Nu het betrokken terrein definitief aan VietNature is toegezegd is er een begin gemaakt met 

een eerste afbakening. Deze omheining is vooral bedoeld om grotere dieren, zoals buffels, 

buiten te houden.  

 
 

Zeker stevig genoeg om buffels buiten te houden! 

 

Er kan nu een begin gemaakt worden met de aanleg van de nodige nutsvoorzieningen en 

dienstgebouwen en ook een eerste reeks kweekvolières staan op het programma. Voor de 

bouw van de volières heeft WPA al enige tijd een som van 20.000 GBP opzij gezet en de helft 

daarvan zal kortelings aan VietNature worden overgemaakt. De bijdrage van onze vereniging 

aan de daadwerkelijke herintroductie van deze soort wordt zo heel concreet. 
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Ondertussen zijn nu ook de verschillende zoo’s wakker geschoten en gaan op grote schaal aan 

het project meewerken. Waar WPA sinds 2013 al bezig is met een grootscheepse doorlichting 

van de populaties in beschermd milieu, gaan nu ook de dierentuinpopulatie grondig 

onderzocht worden. Tot nu toe baseerde men zich voor het uitwisselen van dieren en het 

samenstellen van kweekparen voornamelijk op de gegevens van ons eigen DNA onderzoek. 

De bedoeling is nu van de vogels van de EEP populatie met de nieuwste genetische 

technieken te onderzoeken. Hiervoor is echter wel een bloedafname nodig, wat enkel door een 

veearts mag gebeuren. Zoo’s beschikken daarover en kunnen hier dus aan meewerken. In 

hoeverre hieruit nieuwe inzichten zullen voortkomen is natuurlijk nog af te wachten. We 

kijken in ieder geval uit naar de resultaten. 

 

Op 17 januari is er een grote ZOOM sessie doorgegaan in verband met de huidige stand van 

zaken rond de redding van de Vietnam-fazant. Tijdens dit zogenaamde ‘Webinar’ werd de 

  

 

Het nemen en bewaren van de bloedstalen 

Veronika Zahradnikova (Zoo Praag), EEP verantwoordelijke voor EAZA 
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situatie in situ en hier bij ons toegelicht. De eerste bedoeling was om zoveel mogelijk mensen 

te informeren over wat er precies gaande is en uiteraard ook om te trachten wat sponsorgeld in 

het laatje te krijgen. 

Hiervoor werd ook werk gemaakt van een website met info. Hier kan je allerhande informatie 

over der activiteiten van de werkgroep terugvinden en mooie foto’s en video’s bekijken. 

https://vietnampheasant.org/home/ 

 

Er wordt ook gestart met gedragsonderzoek in een natuurlijk milieu bij de soort. Men begrijpt 

dat het leven in een volière, hoe comfortabel het ook mag zijn, niet te vergelijken is met wat 

de dieren in de vrije natuur te wachten staat. Daarom is het erg belangrijk te observeren hoe 

voeding, broedzorg,  gedrag, gedrag tegenover mogelijke vijanden etc. evolueert als de dieren 

vrij gelaten worden. Met die bedoeling is er een onderzoek gestart in Burgers Zoo in Arnhem, 

waar sinds kort een koppeltje Vietnamfazanten in de Bush rondscharrelt. Burgers’ Bush 

benadert waarschijnlijk het meest de omgeving waarin deze soort oorspronkelijk leefde. Je 

kan een leuk filmpje bewonderen op: 

https://youtu.be/XNwdCHBYpiw?list=RDCMUCfVBAjjC8uFrvpdz6s4oWpQ  met heel wat 

interessante informatie over de soort. 

 

WPA kan terecht trots zijn in dit grootste project een pioniersrol gespeeld te hebben en als ’t 

ware de redding van deze charmante soort op de internationale agenda gezet te hebben via de 

ECBG. 

 

Op 23 februari hebben we het heuglijke nieuws gekregen dat er 3 paren Vietnamfazanten zijn 

ontvangen in Jurong Bird Park – Singapore die verstuurd zijn vanuit Zoo Mulhouse Frankrijk. 

De bedoeling is om met deze vogels een satelliet-populatie op te bouwen in Zuidoost Azië, 

buiten Vietnam. WPA ECBG en ook WPA Benelux hebben hier een betekenisvolle bijdrage 

geleverd.   Hopelijk kunnen we in een volgende nieuwsbrief hier verslag over uitbrengen. 

Aan de houders van Vietnamfazanten die deelnemen aan dit internationale programma, wil ik 

verzoeken om ook in 2022 enkel te fokken met natuurbroed. In 2021 hebben we helaas niet 

alle beschikbare vogels kunnen plaatsen. 

De Focusgroep Oorfazanten zou graag willen vernemen of er leden zijn die ervaring hebben 

met natuurbroed bij oorfazanten, en in het bijzonder bij bruine oorfazanten, in het kader van 

een onderzoek dat pas gestart is in China.  

Wie kan helpen ?  Contact : Ivan Roels :  lophura@pandora.be 

 

 

 

 

 

 

mailto:https://vietnampheasant.org/home/
https://youtu.be/XNwdCHBYpiw?list=RDCMUCfVBAjjC8uFrvpdz6s4oWpQ
mailto:lophura@pandora.be
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Jaarvergadering 19  maart 2022 in Pakawipark te Balen-Olmen 

België 
 

 

De jaarvergadering van WPA-Benelux heeft plaats op zaterdag 19 maart 2022 in zoo Pakawi-

park te Balen-Olmen. Het is een kleinere dierentuin maar  zeker het bezoeken waard. 

https://www.pakawipark.be/pk2/ 

 

Onze jaarvergadering is voorzien met aanvang vanaf 14h00 met voorafgaand een bezoek aan 

het dierenpark.  Dit park is gelegen te Balen-Olmen, Bukenberg. 

Voor de toegang tot dierentuin en cafe is er een Covid Safe Ticket nodig. Zij vragen dit reeds 

om dit aan de ingang te tonen. 

 

 

Programma: 

 

• 10h tot 10h30 onthaal met koffie en taart 

• 10h30 tot 12h30 rondleiding met gids 

• 13h00 middagmaal vrij te nemen in restaurant 

• 14h00 jaarvergadering in nabijgelegen parochiecentrum d’Olmense Met ,  

Olmense markt 9-11,  Balen-Olmen  

• 17h00 einde jaarvergadering 

• kostprijs voor deelname aan bezoek en jaarvergadering totaal 25 € 

Gelieve uw deelname te bevestigen bij de secretaris : 

Paulo Raeymaekers    GSM 0032 473 78 22 30  

   Mail: paulo.raeymaekers@ skynet.be 

En dit ten laatste voor donderdag 10 maart 2022 via mail of telefoon. 

Gelieve ook te melden dat je 60+ bent of niet. 

We moeten tijdig het aantal 

deelnemers en de 

leeftijdscatogorie kunnen 

doorgeven aan de 

desbetreffende organisatie. 

 

Gelieve het totaal bedrag over 

te maken op volgende 

rekening:  

 
WORLD PHEASANT 
ASSOCIATION 
NEDERLAND-BELGIE  
 
IBAN  
NL62INGB0001093646             
BIC  INGBNL2A  
 
Nederland   1093646 ING-
bank  
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World Pheasant Association – BeNeLux 

JAARVERGADERING 
Zaterdag 19 maart 2022 te Balen-Olmen 
AANVANG 14.00 uur 

AGENDA 
 

1. Opening en mededelingen 

 

2. Verslag jaarvergadering 2021, zie Nieuwsbrief  nr. 3 van 2021 

 

3. Jaarverslag WPA 2021 van de secretaries 

 

4. Financieel verslag 2021 van de penningmeester stand van zaken betreffende de inning 

van de contributie 

 

5. Begroting 2022 en vaststellen contributie 2023 

 

6. Verslag kascommissie 2021 

 

7. Benoeming  kascommissie voor jaarrekening 2022  

 

8. Verkiezing en benoeming bestuursleden: 

Vaststellen rooster van aftreden bestuursleden: 

• aftredend in 2022  Frédéric Verstappen en Michaël van Duijnhoven  

• aftredend in 2023:    geen 

• aftredend in 2024: Ludo Pinceel, Willy Tieleman 

• aftredend in 2025:  Teun van de Braak, Dirk Callebaut en Ivan Roels 

• aftredend in 2026:    Paulo Raeymaekers, Jaak Janssen, Raf Roelants 

•  

9. Rapportage werkgroepen:  

• Kamhoenders Jaak Janssen 

• Kraagfazanten Victor Steenackers 

• Pauwfazanten Rik Fonteyn 

• Vuurrugfazanten Dirk Callebaut 

• Tragopanen  Paulo Raeymaekers 

• Zilverfazanten Harry Das 

• Oorfazanten Ivan Roels 

 

10.  ECBG-activiteiten:  
a. verslag Frédéric Verstappen 
b. Edwards-project Ludo Pinceel - Ivan Roels 

 
11. Stamboeken: verslag Ivan Roels, Frédéric Verstappen en Paulo Raeymaekers 

 
12. Rondvraag en sluiting 
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Lidmaatschap  2022 
 

Het is tijd om je lidmaatschap voor 2022 te vernieuwen door een storting of overschrijving 

te doen op de volgende rekeningnummer: 

  

voor het jaar 2022 zijn de gevraagde bijdrages weer onveranderd: 

Gewoon lidmaatschap 25 Euro,  betaling na januari 2022  27 Euro 

Lid-begunstiger (fellow member) 50 Euro 

Conservation-lid : 115 Euro 

1093646 ING-bank Nederland  

IBAN  NL62INGB0001093646  

BIC  INGBNL2A  

WORLD PHEASANT ASSOCIATION NEDERLAND-BELGIE  

Wilt u bij het overmaken graag uw naam & lidgeld 2022 vermelden 

 

Nieuwe leden 
 

Harko  Braam  Nederland 

 

Agenda  Dit zijn voorlopige data voor 2022.  

 

• Jaarvergadering WPA Benelux: zaterdag 19 maart 2022 Pakawi Park 

• 1-3 april 2022 ECBG-vergadering in Hongarije 

• Fazantendag WPA UK: zaterdag 10 september  

• Fazantendag WPA Benelux: zaterdag 17 september 

• 12-14 oktober 2022 8th Internationaal Galliformes Symposium , Taman Safari te 

Prigen, Java, Indonesia 

 

 Wie meer informatie wil, neemt best contact op met het secretariaat. 


